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De	liftcommissie	is	in	2018		9	keer	bijeen	geweest.	Eind	2017	kregen	we	bericht	dat	onze	aanvraag	
voor	subsidie	van	de	provincie,	met	een	positief	advies	voorgelegd	was	aan	Gedeputeerde	Staten.		
Op	18	januari	kregen	we	een	brief	dat	de	subsidie	verleend	werd.	Deze	brief,	tezamen	met	het	
besluit	van	de	ALV	voor	een	eigen	bijdrage	aan	de	lift,	en		met	alle	donaties	en	toezeggingen	die	in	
2017	al	gedaan	waren	maakten	dat	de	commissie	verder	kon	met	het	daadwerkelijk	realiseren	van	
de	lift	en	de	loopbrug.	Het	eerste	dat	daarvoor	nodig	was,	was	een	bouwvergunning.		Uit	overleg	met	
de	gemeente	Zevenaar	bleek	dat	een	bouwvergunning	voor	het	oorspronkelijke	plan,	de	lift,	
gekoppeld	aan	de	loopbrug,	tussen	de	beide	gebouwen	in,	niet	vergun	baar	was.	Dit	in	verband	met	
strijdigheid	met	het	bestemmingsplan.	Het	wijzigen	van	het	bestemmingsplan	zou	tot	groot	
oponthoud	leiden	en	daardoor	zou	de	subsidie	komen	te	vervallen.	In	overleg	met	de	gemeente	is	er	
toen	voor	gekozen	om	de	lift	te	bouwen	tegen	Ruumzicht	aan,	op	de	plaats	waar	die	nu	staat.	

Er	is	vervolgens	overleg	geweest	met	de	diverse	leveranciers	en	de	aannemer.	De	bouw	is	gestart	
eind	augustus.	

Op	13	oktober	hebben	wij	de	lift	en	de	loopbrug	met	prachtig	weer	feestelijk	in	gebruik	kunnen	
nemen.		

Er	waren	toespraken	van	de	voorzitter	van	de	Litcommissie,	gedeputeerde	Jan	Markink	en	de	
burgemeester	Otwin	van	Dijk	van	de	gemeente	Oude	IJsselstreek	en	mevrouw		Ella		Schadd	
burgemeester	van	de	gemeente	Zevenaar.	De	gedeputeerde	en	de	beide	burgemeesters	zijn	als	
eersten	met	de	lift	naar	het	terras	van	Ruumzicht	gegaan	en	hebben	op	die	wijze	de	lift	officieel	in	
gebruik	genomen.	Daarna	zijn	alle	genodigden	onder	muziek	van	de	Ruumzingers	naar	boven	gegaan	
de	rolstoelers	met	de	lift	en	de	meeste	anderen	met	de	trap.	Op	het	terras	was	het	met	het	prachtige	
weer	en	dito	uitzicht	heel	gezellig.	Vooral	de	rolstoelers	die	nog	nooit	boven	geweest	waren	genoten	
van	het	uitzicht.	Zowel	de	krant		De	Gelderlander	als	omroep	Gelderland	hebben	aandacht	besteed	
aan	de	feestelijke	ingebruikneming	en	ook	op	de	sociale	media	is	er	uitgebreid	over	gerapporteerd.	
Onze	vereniging	heeft	weer	een	grote	stap	gezet	bij	het	verder	integreren	van	mensen	met	een	
beperking	en	met	het	beter	bereikbaar	maken	van	Ruumzicht		voor	onze	leden.		Dat	heeft	veel	
waardering	gekregen	bij	de	bestuurders	en	alle	andere	aanwezige	sponsoren.	Als	laatste	activiteit	
heeft	de	commissie	bedankbrieven	gestuurd	aan	alle	sponsoren	en	de	provincie	met	daarbij	ook	een	
verantwoording	van	hun	bijdragen.	Wat	nog	rest	is	het	terugvragen	van	een	deel	van	de	teveel	
betaalde	BTW	bij	de	belastingen,	maar	dat	acht	de	commissie	meer	een	activiteit	voor	ons	
bestuur.De	commissie	is	van	mening	dat	zij	voldaan	heeft	aan	de	doelstelling	waarvoor	zij	in	het	
leven	geroepen	is		en	kan	derhalve,	na	decharge	van	de	ALV		opgeheven	worden.	


